

جدول 26: الصادرات غير النفطية لأهم السلع لدولة الإمارات حسب القيمة خلال النصف الأول 2023 (الوزن: طن، القيمة: مليون درهم).

Table 26: U.A.E. Non-Oil Exports of Major Commodities By Value, First Half 2023 (Weight: Ton, Value: Million Dirham).

Description	Value القيمة	Weight الوزن	الوصف	النظام المنسق (البند) HS CODE (HEAD)	التسلسل Serial
Gold Including Gold Plated With Platinum Unwrought Or In Semimanufactured Forms, Or In Powder Form	79,752.37	356.76	ذهب بما في ذلك الذهب المطلي بالبلاتين خام أو نصف مشغول أو بشكل مسحوق .	7108	01
Unwrought Aluminium	14,343.18	1,608,194.58	ألومنيوم خام .	7601	02
Petroleum oils and oils obtained from bituminous minerals, other than crude; preparations not elsewhere specified or included, containing by weight 70% or more of petroleum oils or of oils obtained from bituminous minerals, these oils being the basic constituents of the preparations; waste oils.	11,537.87	3,514,750.51	زيوت نפט وزيوت متحصل عليها من مواد معدنية قارية، عدا الخام؛ محضرات غير مذكورة ولا داخلة في مكان آخر، محتوية على 70% وزناً أو أكثر من زيوت نפט أو من زيوت متحصل عليها من مواد معدنية قارية، حيث تشكل هذه الزيوت العنصر الأساسي في هذه المحضرات؛ فضلات زيوت	2710	03
Cigars, Cheroots, Cigarillos And Cigarettes, Of Tobacco Or Of Tobacco Substitutes.	8,447.28	105,992.31	لفائف غليظة سيجار ، وان كانت مقطوعة الأطراف ولفائف صغيرة سيجاريلوس ولفائف عادية سجانر ، من تبغ أو من أيداله	2402	04
Articles Of Jewellery And Parts Thereof, Of Precious Metal Or Of Metal Cald With Precious Metal .	8,358.21	198.79	حلي ومجوهرات وأجزاؤها ، من معادن تميّنة أو من معادن عادية مكسوة بقشرة من معادن تميّنة .	7113	05
Copper Wire.	6,869.57	206,315.27	أسلاك من نحاس .	7408	06
Polymers of ethylene, in primary forms.	4,055.12	937,308.34	بوليمرات الإيثيلين ، بأشكالها الأولية.	3901	07
Polymers of propylene or of other olefins, in primary forms.	3,009.00	747,494.28	بوليمرات البروبلين أو أوليفينات آخر ، بأشكالها الأولية.	3902	08
Structures (excluding prefabricated buildings of heading 94.06) and parts of structures (for example, bridges and bridge-sections, lock-gates, towers, lattice masts, roofs, roofing frame-works, doors and windows and their frames and thresholds for doors, shutters, balustrades, pillars and columns), of iron or steel; plates, rods, angles, shapes, sections, tubes and the like, prepared for use in structures, of iron or steel.	1,971.34	265,207.21	منشآت (عدا المباني المسبقة الصنع الداخلة في البند 94.06) وأجزاء منشآت (مثل ، جسور ومقاطع جسور وبوابات سدود وأبراج وصواري شبكية وسقوف وهياكل سقوف وأبواب ونوافذ وأطرها وعتبات أبواب ومصاريح ومساند (درابزين) ودعامات وأعمدة) من حديد أو صلب؛ ألواح وقضبان وزوايا وأشكال خاصة ومقاطع وأنابيب ومواسير ، وما يماثلها ، مهيأة للإستعمال في المنشآت ، من حديد أو صلب .	7308	09
Perfumers and toilet Waters.	1,898.59	45,609.52	عطور ومياه تجميل تواليت .	3303	10

Source: Federal Competitiveness and Statistics Center

المصدر : المركز الاتحادي للتنافسية والإحصاء.